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§ 22   

Byggandet av en konstgräsplan invid Norra Reals 
gymnasium i Vasastan 

Svar på remiss från kommunstyrelsen, dnr. 328-386/2013. 

 
Beslut 

1. Utbildningsnämnden överlåter förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Ärendet 

Förvaltningen redovisade ärendets i ett tjänsteutlåtande från den 4 

september 2013, dnr. 13-333/5232. 

 

Utbildningsnämnden har på remiss från kommunstyrelsen fått Jan 

Valeskogs (S) motion om byggandet av en konstgräsplan invid Norra 

Reals Gymnasieskola i Vasastan. Motionären föreslår en samverkan 

kring en fotbollsplan mellan föreningen Norrtulls Sportklubb (NSK) 

och Norra Reals gymnasieskola. 

 

Förvaltningen ser positivt på att stadens gemensamma resurser nyttjas 

i största möjliga mån. Då förvaltningen utreder möjligheterna att 

utveckla Norra Real och därför vill hålla alla alternativ öppna anser 

förvaltningen att det inte i dagsläget är lämpligt att anlägga en 

konstgräsplan i dagsläget. 

  
Ärendets beredning  

Ärendet har beretts inom administrativa avdelningen tillsammans med 

gymnasieavdelningen. 

 
Förvaltningens förslag 

Förvaltningen föreslår att utbildningsnämnden beslutar följande: 

 

1. Utbildningsnämnden överlåter förvaltningens tjänsteutlåtande till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

 
Yrkande 

Ordförande yrkade bifall till förvaltningens förslag. 

 

Vice ordförande Jan Valeskog (S) framlade ett eget förslag och yrkade 

bifall till detta. 
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Beslutsgång 

Ordförande ställde yrkandena mot varandra och förklarade sig finna 

att nämnden beslutat i enlighet med hennes yrkande. 

 
Reservation 

Jan Valeskog m.fl. (S) reserverade sig mot nämndens beslut till 

förmån för eget förslag: 

 

att  tillstyrka motionen. 

att därutöver anföra följande. 

 

Att bygga bort existerande fotbollsplan, som förvaltningen antyder är 

möjligt, vore i praktiken en katastrof både för Norra Reals elever och 

för de tusentals barn och ungdomar som använder denna idrottsyta på 

Norrmalm, vilket är den stadsdel med absolut minst antal idrottsytor i 

förhållande till antalet barn- och ungdomar i Stockholm. Det får inte 

ske.  

 

Byråkratiska skäl, att SISAB äger marken och skolan då måste ta hela 

kostnaden för en konstgräsplan, anges också som skäl för att detta 

projekt är svårt att genomföra. Självklart bör denna satsning 

prioriteras av staden för att möjliggöra mer idrott för ungdomar på 

skolan liksom för barn- och ungdomar i stadsdelen. Då får man 

naturligtvis hitta en kompromiss och dela finansieringsansvaret hos 

berörda intressenter, idrottsförvaltningen, SISAB, Norra Real och 

stadsdelsnämnden.  

 

 


